

## 附件

### 宏利香港概覽

宏利於香港開展業務 125 年，多年來一直深受信賴。自 1897 年開業至今，宏利香港已發展成為本地主要金融服務機構之一，為香港及澳門逾 240 萬位客戶提供多元化的保障及財富管理產品和服務。我們致力協助客戶輕鬆作出明智抉擇，實現精彩人生。

宏利香港透過宏利國際控股有限公司持有宏利人壽保險（國際）有限公司、宏利投資管理（香港）有限公司以及宏利公積金信託有限公司。

### 宏利概覽

宏利金融有限公司是全球領先的金融服務供應商，致力幫助大眾輕鬆作出明智抉擇，實現精彩人生。本公司提供理財建議及保險方案，環球總部設於加拿大多倫多，在加拿大、亞洲和歐洲以「宏利」的名稱營運，而在美國主要以「恒康」的名稱經營。本公司透過全球財富與資產管理部「宏利投資管理」，為全球個人客戶、機構及退休計劃成員提供服務。截至 2021 年底，本公司旗下有超過 38,000 位員工、逾 119,000 位代理人，以及數以萬計的經銷合作夥伴，為超過 3,300 萬位客戶提供服務。本公司在多倫多、紐約及菲律賓證券交易所股份代號 MFC 上市，在香港交易所則以股份代號 945 上市。

並非所有產品或服務均在所有司法管轄區提供。詳情請瀏覽 [manulife.com](http://manulife.com)。

## Appendix

### About Manulife Hong Kong

Manulife Hong Kong has been a trusted name for 125 years. Since our operations started in Hong Kong in 1897, we have grown to become one of the top-tier providers of financial services, offering a diverse range of protection and wealth products and services to over 2.4 million customers in Hong Kong and Macau. We are committed to helping make decisions easier and lives better for our customers.

Manulife Hong Kong, through Manulife International Holdings Limited, owns Manulife (International) Limited, Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited and Manulife Provident Funds Trust Company Limited.

### About Manulife

Manulife Financial Corporation is a leading international financial services provider, helping people make their decisions easier and lives better. With our global headquarters

in Toronto, Canada, we provide financial advice and insurance, operating as Manulife across Canada, Asia, and Europe, and primarily as John Hancock in the United States. Through Manulife Investment Management, the global brand for our Global Wealth and Asset Management segment, we serve individuals, institutions, and retirement plan members worldwide. At the end of 2021, we had more than 38,000 employees, over 119,000 agents, and thousands of distribution partners, serving over 33 million customers. We trade as 'MFC' on the Toronto, New York, and the Philippine stock exchanges and under '945' in Hong Kong.

Not all offerings are available in all jurisdictions. For additional information, please visit [manulife.com](https://www.manulife.com).